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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op donderdag 25 mei 2023 
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter  
de heer J. (Jan) van Rijn, lid en plv. voorzitter  

                                  mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
de heer R.J. ’t Jong, secretaris  

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 
mevrouw R.G.E. (Reny) Wietsma-Biesbroek (portefeuillehouder Wmo 
Teylingen) 
 

AFWEZIG  mevrouw E.W.A. (Elsbeth) Koek, lid 
   
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom. Mevrouw Koek is met kennisgeving afwezig. 
Aansluitend aan de reguliere vergadering is er nog een besloten overleg en een informeel overleg met 
de beleidsmedewerkers van de gemeenten en de ISD over de minimaregelingen.  
Aan de agenda zijn twee onderwerpen toegevoegd: Hoger Beroepzaak en lidmaatschap Cliëntenraad.   

 
2.  Verslag dagelijks bestuur van 12 april 2023 
 
Tekstueel 
Het dagelijks bestuur heeft het verslag vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
Geen opmerkingen. 
         
3. Lijst van toezeggingen 
Het dagelijks bestuur heeft de lijst van toezeggingen besproken en geactualiseerd. De toezegging 
2022-05 (loonwaardebepaling Provalu) staat op de agenda en kan van de lijst af.   
De toezegging 2023-06 (Toeslagenaffaire) volgt in een volgend overleg van het dagelijks bestuur.    
  
4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2021 en 2022 

 
4.a Ingekomen en uitgaande stukken 
Niet van toepassing.  
 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht. De Jaarstukken 2022, 
Begrotingswijziging 2023-I en de Begroting 2024 staan in juni op de agenda van de 
commissies/raden. In Hillegom is behoefte aan meer informatie over de stijging van de 
loonkostensubsidie. Deze stijging is positief, omdat er steeds meer mensen met een 
loonkostensubsidie (duurzaam) aan het werk komen en blijven. Het is niet zo dat iedereen met een 
loonkostensubsidie voorheen een bijstandsuitkering had.     
 
5. Verkorting aflostermijn minnelijk schuldregelingstraject inclusief uitvoeringsregels en 

raadsmemo 
Secretaris heeft het voorstel kort toegelicht. Het voostel is snel door de Tweede Kamer gegaan. 
Aangezien de WSNP en de MSNP aan elkaar gekoppeld zijn is de oproep van het Rijk gedaan om de 
aflostermijn van de MSNP per 1 juli 2023 te verkorten van 36 maanden naar 18 maanden. Veel zaken 
is nog onduidelijk en dat speelt landelijk. De ISD gaat de verkorting zo pragmatisch mogelijk 
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oppakken. Nazorg is straks net zo belagrijk als preventie, omdat 18 maanden kort is voor bijvoorbeeld 
een gedragswijziging. Voor bestaande klanten blijft de huidige aflostermijn van 36 maanden van 
toepassing.      
De verkorting van de aflostermijn heeft geen effect op de saneringskredieten. De gemeente Noordwijk 
is recent, net als de HLT-gemeenten, ook aangesloten bij de Schuldhulproute.  
Het dagelijks bestuur gaat akkoord met het voorstel en het raadsmemo. De ISD stuurt het raadsmemo 
naar de raden toe. (noot notulist: 31 mei 2023 met een aanpassing vanwege Rijksbeleid verstuurd)     

 
6. Vrijlating giften 
Het dagelijks bestuur heeft het voorstel besproken. Gemeenten mogen de hoogte van het bedrag 
bepalen, maar het bedrag van € 1.200,- sluit aan bij het advies van de minister.  
Per 1 januari 2024 gaat naar verwachting de nieuwe Participatiewet in en dan is vrijlating van giften in 
de wet geregeld. Het voorstel om dit nu tijdelijk te regelen is een oproep van de minister. 
Het dagelijks bestuur gaat akkoord met het voorstel en dat betekent dat per 1 juli 2023 een gift van  
€ 1.200,- op jaarbasis mogelijk is, zonder dat dit invloed heeft op de uitkering.      
  
7. Terugkoppeling sessies raden over Wmo beheersbaar houden 
In Teylingen en Lisse heeft de bijeenkomst met de raden over de kosten Wmo beheersbaar houden 
plaatsgevonden. In Hillegom staat deze gepland voor 14 juni 2023 en in Noordwijk na de 
zomervakantie. In Noordwijk gaat er een voorstel voor gevoelens naar de raad toe. De ervaringen van 
de commissievergaderingen in Teylingen en Lisse zijn besproken. Het waren verschilende 
bijeenkomsten, maar beiden waren positief. In Teylingen is nog een aantal vragen gesteld, maar die 
heeft de ISD nog niet ontvangen. Later vindt een terugkoppeling in het dagelijks bestur plaats en 
neemt het dagelijks bestuur, op basis van de gevoelens raden, een formeel besluit.     
 
8. Stand van zaken maatschappelijke Zorg 
Secretaris heeft de stand van zaken toegelicht. De laatste tijd vindt er meer discussie met de 
zorgaanbieders en de gemeenten plaats over de financiën. De ISD indiceert op basis van de wet- en 
regelgeving en Katwijk indiceert in het belang van de zorgaanbieders hoger. De vraag is of het beleid 
van gemeenten/het huidige bekostigingsmodel goed is. Secretaris is een aantal zaken aan het 
uitzoeken, zodat voor iedereen helder wordt hoe het formeel moet zijn en waar het mogelijk mis is 
gegaan/een correctie nodig is.  
Als blijkt dat het beleid niet goed is, dan moet dit hersteld worden en niet gecompenseerd worden via 
onterechte hogere indicaties. Secretaris houdt het dagelijks bestuur op de hoogte en geeft aan dat het 
voor de zomer helder moet zijn. Afhankelijk van de bevindingen moet een politieke discussie 
plaatsvinden. Binnenkort heeft secretaris een overleg met de beleidsambtenaren van HLT en 
Noordwijk.  
 
9. Onderzoek uitvoering loonwaardebepaling door Provalu 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van de bevindingen uit het kwaliteitsonderzoek, waaruit 
blijkt dat Provalu de loonwaardebepaling goed uitvoert. Dit betekent dat de uitvoering goed is en op 
dezelfde wijze door kan gaan.   
 
10. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 
 
10.a Voorstel Hoger Beroep 
Secretaris heeft de casus uit Lisse toegelicht. Het dagelijks bestuur is het bevoegd orgaan om in 
Hoger Beroep te gaan. Na toelichting van secretaris heeft het dagelijks bestuur besloten om in hoger 
beroep te gaan en een voorliggende voorziening bij de Voorzieningenrechter in te stellen.   
 
10.b Brief Cliëntenraad 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het verzoek van de Cliëntenraad en kan daarmee 
akkoord gaan, omdat dit op basis van het huishoudelijk reglement mogelijk is. Afgesproken is dat 
voorzitter en secretaris betrokkene uitnodigen voor een persoonlijk gesprek. .  
De heer Van Rijn heeft van de Adviesraad Sociaal Domein Hillegom een brief ontvangen met hun 
ervaring over het spelregelboekje van de ISD. Afgesproken is dat de heer Van Rijn samen met 
secretaris de voorzitter van de Adviesraad Sociaal Domein uitnodigt voor een gesprek.    
 
Overige 

• Vanuit het dagelijks bestuur komt de wens om ‘het maatschappelijk debat’ aan te gaan. Wat 
vinden we normaal, wat kunnen burgers zelf doen en waar mogelijk zelf op voorbereiden?  
Op basis van signalen van het Onderwijs zijn er veel jongeren met een probleem, terwijl de 
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individuele jongere denkt dat die de enige is. De vraag is wie gaan we daarbij betrekken, welke 
organisaties en ook ervaringsdeskundigen. Besloten is om vanuit het Bestuurlijk Overleg Sociaal 
Domein hier een thema van te maken en verder op te pakken.   

• Met twee raadsleden van Teylingen en de wethouder mevrouw Wietsma en het MT van de ISD 
heeft een gesprek plaatsgevonden over een notitie die over de ISD gaat. Het was een goed 
gesprek. Afgesproken is om deze notitie te agenderen voor het dagelijks bestuur van 28 juni 2023 
en te bespreken.    

• In Hillegom is vanaf 2023 de kosten voor een Gehandicaptenparkeerkaart fors gestegen, doordat 
de prijs gelijkgetrokken is met die van Lisse en Teylingen. De tarieven staan in de 
legesverordening van de gemeente en die hanteert de ISD. De heer Van Rijn bespreekt de 
tarieven in het PHO van HLT.  
 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 28 juni 2023 
 
 
 
De voorzitter,       De secretaris, 
D.T.C. Salman                                                               R.J. ‘t Jong 


